
Protokół nr X.19 

sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 
z dnia 18 czerwca 2019 r. 

 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Jasionek otworzył obrady  
o godzinie 1205 w Starostwie Powiatowym w Międzyrzeczu. Obecnych na 

początku sesji było 15 radnych (nieobecni byli: Jerzy Gądek, Tomasz 

Jarmoliński), co stanowiło kworum. Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli 
Starosta, Wicestarosta, Skarbnik, Sekretarz, a także przybyli goście (lista 

obecności w załączeniu). Przewodniczący Rady przywitał gości. 
Poinformował, że obsługę prawną na sesji poprowadzi radca prawny 

Krzysztof Grzesiowski. Przewodniczący przedstawił proponowany porządek 
obrad i zapytał, czy są jakieś uwagi lub propozycje do tego porządku. 

 
Starosta skierowała się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2019 r. 
(druk nr 19). 

 
Skarbnik przeprosił za taki tryb wprowadzania uchwały ale podyktowane 

jest to tym, że w piątek Rada Gminy Trzciel podjęła uchwałę w której 
przeznaczyli środki na pomoc finansową w wysokości 100.000,00 zł dla 

Szpitala Międzyrzeckiego na dofinansowanie Modernizacji Bloku 

Operacyjnego. Oprócz tego przeznaczone zostałyby środki na budowę 
szybu windowego w DPS w Skwierzynie. 

 
Radna Halina Banaszkiewicz złożyła wniosek o zmianę porządku obrad 

sesji, ponieważ ze względu na obowiązki nie wszyscy radni będą mogli 
uczestniczyć do końca. Poprosiła, żeby pkt od 8 do 16 zostały 

procedowane na początku. 
 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 
 

Starosta powiedziała, że chciałaby się jeszcze odnieść w sprawie projektu 
uchwały dotyczącego podwyższenia minimalnego wynagrodzenia dla 

nauczycieli. Przeprosiła, że ta uchwała nie została jeszcze przedłożona do 
prac Rady ale budzi wiele wątpliwości pod względem prawnym. Projekt 

byłby przedstawiony na sesji w sierpniu. Wątpliwości dotyczą tego, czy 

może być przyjęta sama uchwała, czy też wymaga to zmian 
regulaminowych. Wskazane muszą być również źródła finansowania. 

 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale 
budżetowej na 2019 r. (druk nr 19). Za przyjęciem projektu uchwały do 

porządku obrad głosowało 15 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
Obecnych w głosowaniu jawnym było 15 radnych. Imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia 

wniosku radnej Haliny Banaszkiewicz. Za przyjęciem wniosku głosowało 
14 radnych, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się. Obecnych w głosowaniu 

jawnym było 15 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 

2 do protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie w sprawie 
przyjęcia porządku obrad po wprowadzonych zmianach. Za przyjęciem 

porządku obrad głosowało 15 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
Obecnych w głosowaniu jawnym było 15 radnych. Imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przedstawienie Raportu o stanie Powiatu Międzyrzeckiego za 2018 rok. 

4. Debata nad raportem. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

Międzyrzeckiego wotum zaufania (druk nr 14). 

6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Zarządu oraz sprawozdania  
z wykonania budżetu Powiatu Międzyrzeckiego za rok 2018 – dyskusja. 

7. Odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 
przez Zarząd Powiatu Międzyrzeckiego sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2018 r. oraz informacji o stanie mienia. 
8. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla 

Zarządu Powiatu Międzyrzeckiego. 
9. Odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Międzyrzeckiego dotyczącego udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu Międzyrzeckiego z tytułu wykonania 

budżetu za 2018 r. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Powiatu Międzyrzeckiego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budżetu Powiatu w 2018 roku (druk nr 15). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Międzyrzeckiego za 2018 r. (druk nr 16). 
12. Roczne sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy 

zastępczej za rok 2018. 
13. Informacja o wykorzystaniu środków PFRON i ocena wykonywania 

zadań z zakresu pomocy społecznej w powiecie. 
14. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w roku 2018. 
15. Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. 
16. Informacja z działalności Wydziału Architektury i Budownictwa. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2019 r.  
(druk nr 17). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2019 r. 
(druk nr 19). 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Międzyrzeckiego na lata 2019-2032 (druk nr 18). 
20. Zapytania i interpelacje radnych. 

21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

22. Sprawozdanie starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
międzysesyjnym. 

23. Sprawy organizacyjne i korespondencja do Rady Powiatu. 
 

Ad 3. 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad 
przekazując głos Staroście. 

 
Głos zabrała Starosta i pokrótce przedstawiła informacje zawarte  

w „Raporcie o stanie Powiatu Międzyrzeckiego za 2018 rok” (Raport  
w załączeniu do protokołu). Przypomniała, że zgodnie z art. 30a ust. 1-2 

ustawy o samorządzie powiatowym taki dokument został przedłożony 
Radzie po raz pierwszy. Dodała, że został on przygotowany w oparciu  

o  wytyczne wskazane w ustawie i że w wielu aspektach stanowi 

podsumowanie działalności i funkcjonowania jednostek powiatu, będąc 
jednocześnie źródłem informacji o tym, jakie sfery należałoby zmienić lub 

poprawić. Przyznała, że Raport jako dokument na pewno nie jest 
doskonały, zawiera jednak w jej opinii najważniejsze zadania, programy  

i strategie realizowane w 2018 r., a także pokazuje, jak wiele jeszcze jest 
potrzeb, głównie w sferze inwestycyjnej, w placówkach oświatowych, 

domach pomocy społecznej, jak i w Domu Dziecka. Uważa, że niezmiernie 
ważną kwestią i wyzwaniem dla Zarządu Powiatu i Rady Powiatu tej 

kadencji jest przeprowadzenie restrukturyzacji zadłużenia Szpitala 
Międzyrzeckiego Sp. z o.o. Podziękowała Zarządowi Powiatu minionej 

kadencji, radnym, pracownikom starostwa oraz pracownikom jednostek 
organizacyjnych za realizację budżetu 2018 r. Na koniec zwróciła się  

z prośbą do Wysokiej Rady o udzielenie Zarządowi Powiatu wotum 
zaufania i absolutorium. 

 

Ad 4. 
 

Przewodniczący Rady otworzył debatę nad „Raportem o stanie Powiatu 
Międzyrzeckiego za 2018 rok”. 

 
W imieniu klubu radnych „Powiat dla Mieszkańców” głos zabrała radna 

Halina Banaszkiewicz. Powiedziała, że jest to raport wieloobszarowy i że 
dotyczy on działalności powiatu za rok 2018. Przyznała, że klub dokładnie 

się z nim zapoznał, dyskutował nad jego  zapisami i że dostrzega tutaj 
bardzo wiele pozytywów, duże zaangażowanie, ale widzi też negatywne 

strony funkcjonowania naszego powiatu, czemu też dawał wyraz. 
Zauważyła, że tak naprawdę obecna kadencja na dobre rozpoczęła się  

w grudniu ubiegłego roku, wobec tego uważa, że ta współpraca dopiero 
zaczyna się kształtować, układać, zwłaszcza też, że poczyniono pewne 
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zobowiązania odnośnie do jej jakości i zasad. Poinformowała, że klub 

zdecydował o udzieleniu Zarządowi Powiatu zarówno wotum zaufania, jak  
i absolutorium.  

 

Wiceprzewodniczący Rady, Grzegorz Gabryelski, powiedział, że tak, jak 
zauważyła Pani Starosta, poniekąd jest to raport, za który odpowiedzialny 

jest poprzedni Zarząd i że on jako  jego przewodniczący uważa, że 
dokument został przygotowany bardzo dobrze, bo dotyka wszystkich 

możliwych kwestii, w których władny jest powiat międzyrzecki. Zatem,  
w imieniu „Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego”, wniósł o udzielenie 

wotum zaufania Zarządowi Powiatu, bo, jak przyznał, czuje się również  
w dużym stopniu odpowiedzialny za realizację i budżetu, i tego, w jakim 

stanie znajduje się powiat. 
 

Przewodniczący Rady powiedział, że do opinii poszczególnych komisji 
stałych Rady Powiatu wróci się w momencie głosowania nad absolutorium, 

ponieważ, jak przypomniał, przed jego udzieleniem do rozpatrzenia 
pozostaje jeszcze sprawozdanie finansowe Zarządu. Niemniej jednak już  

w tej chwili podziękował za głosy. Przypomniał, że ustawodawca 

wprowadził nowy zapis, który nakazuje podjąć uchwałę w sprawie 
udzielenia Zarządowi Powiatu Międzyrzeckiego wotum zaufania. Zapytał  

o ewentualne pytania, sugestie bądź niejasności. Wobec ich braku, 
przystąpił do realizacji punktu 5 porządku obrad. 

 
Ad 5. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Międzyrzeckiego wotum 
zaufania (druk nr 14). W przeprowadzonym głosowaniu jawnym za 

przyjęciem uchwały opowiedziało się jednogłośnie 15 radnych, 0 było 
przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została zarejestrowana pod 

numerem X.35.19. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 

 

Przewodniczący Rady pogratulował Zarządowi Powiatu uzyskania 
wotum zaufania. 

 
Starosta podziękowała za udzielone wotum zaufania. 

 
Ad 6. 

 
Następnie przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania finansowego 

Zarządu oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Międzyrzeckiego 
za rok 2018. 

 
Przewodniczący Rady przypomniał, że wszystko to było omawiane na 

posiedzeniach komisji stałych, zatem, wobec braku pytań, przystąpiono do 
realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad 7. 
 

Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika o odczytanie uchwały 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 
Międzyrzeckiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 rok oraz 

informacji o stanie mienia. 
 

Skarbnik odczytał uchwałę nr 239/2019 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 24 kwietnia 2019 r. Uchwała 

przedstawia się pozytywnie. (uchwała w załączeniu do protokołu).  
 

Ad 8. 
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Międzyrzeckiego. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, radny Michał Kowalewski, 

odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu 

Powiatu Międzyrzeckiego (wniosek w załączeniu do protokołu). Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu powiatu za 2018 rok, 

wnioskując o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 
Międzyrzeckiemu. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali opinię 

Komisji Rewizyjnej Powiatu o wykonaniu budżetu Powiatu Międzyrzeckiego 
w 2018 r. drogą mailową, a dzisiaj  także, na jego prośbę, w formie 

papierowej. Gwoli przypomnienia dodał, że do 22 listopada ub. Zarząd 
Powiatu działał w składzie: Grzegorz Gabryelski – Starosta Międzyrzecki, 

Rafał Mikuła – Wicestarosta, a także Zofia Plewa, Dariusz Orzeszko, 
Ferdynand Sańko – członkowie Zarządu. Natomiast uchwałą Rady Powiatu 

z dnia 22 listopada 2018 został powołany nowy Zarząd w składzie: 
Agnieszka Olender – Starosta Międzyrzecki, Zofia Plewa – Wicestarosta 

oraz Dariusz Orzeszko, Zbigniew Świątek, Roman Nowak – członkowie 

Zarządu. 
 

Ad 9. 
 

Przewodniczący Rady poprosił o odczytanie uchwały Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Międzyrzeckiego dotyczącego udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 
Międzyrzeckiego z tytułu wykonania budżetu za 2018 r. 

 
Skarbnik odczytał uchwałę nr 378/2019 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 03 czerwca 2019 r. Uchwała 
przedstawia się pozytywnie (uchwała w załączeniu do protokołu).  
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Ad 10. 

 
Wobec braku pytań do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia  

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Międzyrzeckiego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu w 2018 r. (druk nr 15), 
od razu przystąpiono do głosowania. W przeprowadzonym głosowaniu 

jawnym uchwałę przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za”, 0 osób było 
przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została zarejestrowana pod 

numerem X.36.19. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 

 
Ad 11. 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Międzyrzeckiego za 2018 r. (druk nr 16) 
i poprosił o zadawanie pytań. Pytań nie było. W przeprowadzonym 

głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały opowiedziało się jednogłośnie 
15 radnych, 0 było przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała została 

zarejestrowana pod numerem X.37.19. Imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady pogratulował Zarządowi takiego wyniku 
głosowania, po czym, o godzinie 1255, zarządził krótką przerwę. 

 
W przerwie obrady opuścili radni Halina Banaszkiewicz oraz Maciej 

Zawidzki. 
 

O godz.1300 przyszedł radny Tomasz Jarmoliński (obecnych było 14 
radnych). 

 
Posiedzenie sesji wznowiono o godz.1305. 

 
Ad 12. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że radni zapoznali się z rocznym 
sprawozdaniem z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej 

za rok 2018. Zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 

Radny Tomasz Jarmoliński powiedział, że na Komisji Infrastruktury 
Społecznej ten temat omawiano bardzo szeroko. W związku z różnymi 

problemami, które na co dzień są nieznane postanowiono we wrześniu  
o zorganizowaniu Komisji z osobami sprawującymi rodzinną pieczę 

zastępczą. 
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Ad 13.  

 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

informacji o wykorzystaniu środków PFRON i oceny wykonywania zadań  

z zakresu pomocy społecznej w powiecie. 
 

Radny Tomasz Jarmoliński powiedział, że ten temat również był 
omawiany na posiedzeniu Komisji. Zwrócił uwagę na bardzo duże potrzeby 

inwestycyjne w jednostkach starostwa. W obecnym budżecie nie będzie 
można już tego zrealizować ale poprosił na zapas o przychylność przy 

planowaniu przyszłorocznego budżetu. Dodał, że według zapewnień 
inwestycja w Domu Dziecka w Skwierzynie ma duże szanse na realizację  

z udziałem budżetu Państwa. 
 

Ad 14.  
 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad. Zapytał, 
czy są jakieś uwagi do sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w roku 2018. Uwag nie było. 

 
Ad 15.  

 
Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad 

przekazując głos Zbigniewowi Ciechanowiczowi Powiatowemu 
Inspektorowi Nadzoru Budowlanego. 

 
Powiatowy Inspektor przedstawił w formie multimedialnego pokazu 

informację z działalności (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 

Przewodniczący Rady powiedział, że dofinansowanie na Inspektorat nie 
jest przekazywane od powiatu tylko z województwa. Przy najbliższej okazji 

spotkań z pracownikami Wojewody poruszona zostanie sytuacja niskich 
zarobków. Pytań do Inspektora nie było. 

 

Ad 16.  
 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu obrad 
przekazując głos Agnieszce Adamskiej Semkło Naczelnik Wydziału 

Architektury i Budownictwa. 
 

Naczelnik powiedziała, że szczegółowe informacje z działalności Wydziału 
zostały przedstawione w sprawozdaniu (sprawozdanie w załączeniu do 

protokołu). Dodała, że stan kadrowy w Wydziale bardzo się poprawił, co 
znacznie wpływa na szybsze rozpatrzenie spraw i wniosków. Wnioski 

sprawdzane są dwuetapowo: pod względem kompletności formalnej 
wniosku i merytorycznie pod względem rozwiązań projektowych. 
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Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś pytania do pani Naczelnik? 

Pytań nie było. 
 

Ad 17.  

 
Przewodniczący Rady przystąpił do punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2019 r. (druk nr 17). 
 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały 
głosowało 14 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Obecnych  

w głosowaniu było 14 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. Uchwała została zarejestrowana pod 

numerem X.38.19. 
 

Ad 18.  
 

Przewodniczący Rady przystąpił do punktu dotyczącego podjęcia 
uchwały w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2019 r. (druk nr 19). 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały 
głosowało 14 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Obecnych  

w głosowaniu było 14 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. Uchwała została zarejestrowana pod 

numerem X.39.19. 
 

Ad 19.  
 

Przewodniczący Rady przystąpił do punktu dotyczącego podjęcia 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Międzyrzeckiego na lata 2019-2032 (druk nr 18). 
 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały 
głosowało 13 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu, 1 radny nie 

brał udziału w głosowaniu. Obecnych w głosowaniu było 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Uchwała 
została zarejestrowana pod numerem X.40.19. 

 
Ad 20.  

 
Zapytań i interpelacji radnych nie było. 

 
Ad 21.  

 
Starosta poinformowała, że wpłynęło jedno zapytanie od radnego 

Tomasza Jarmolińskiego, na które udzieliła już odpowiedzi. 
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Ad 22.  

 
Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad 

przekazując głos Staroście, a w części finansowej Skarbnikowi. 

 
Pani Starosta przedstawiła sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym od 29 maja do 18 czerwca. Odbyły się dwa 
posiedzenia w dniach 10 i 18 czerwca. Przyjęto projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany budżetu powiatu i skierowano go do prac Rady. 
Podjęto dwie uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 2019 r.  

Podjęto uchwałę w sprawie wydania opinii dotyczącej projektu uchwały 
inicjowanej przez klub radnych. Podjęto uchwałę w sprawie powołania 

komisji konkursowej w celu opiniowania ofert z zakresu realizacji zadań 
pożytku publicznego w 2019 r. Podjęto uchwałę w sprawie wyników 

drugiego, otwartego konkursu ofert z zakresu realizacji zadań pożytku 
publicznego w 2019 r. Podjęto uchwałę w sprawie uzgodnienia zawodu  

w którym kształci Specjalna Branżowa Szkoła I Stopnia w Międzyrzeczu. 
Rozpatrzono sprawy z zakresu działalności ZDP w Międzyrzeczu. 

Rozpatrzono wniosek SOSW w Międzyrzeczu na przystąpienie do Programu 

Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej. Przyjęto sprawozdanie PCPR  
w Międzyrzeczu za 2018 r, które jest organizatorem rodzinnej pieczy 

zastępczej oraz zapoznano się z zestawieniem potrzeb z zakresu rodzinnej 
pieczy zastępczej.    

 
Skarbnik przedstawił informację o uchwałach budżetowych podjętych 

przez Zarząd. 
 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawione informacje. 
Następnie o zabranie głosu poprosił Prezesa Szpitala Międzyrzeckiego. 

 
Prezes podziękował za wcześniejszy wkład finansowy, który był wcześniej 

przez Starostę prezentowany. Jest to istotny element pomocy szpitalowi. 
Podziękował również wszystkim radnym za czynny udział. Powiedział, że 

każde dopytywanie i zainteresowanie traktuje jako pomoc dla tego 

szpitala. Podziękował również za komisję, która została poświęcona 
tematyce szpitala. Te wszystkie oszczędności, które można zrobić  

w szpitalu są do zrobienia. Nie są one natomiast takie, żeby pozwalały na 
zbilansowanie się. Jedyną drogą w związku z tym jest rozszerzenie 

działalności. Propozycje zostały już przedstawione w NFZ. Odpowiedź ma 
być udzielona na piśmie. Prezes powiedział, że zaprosił również Dyrektora 

NFZ do odwiedzenia szpitala, który je przyjął. Poinformował, że  
w ubiegłym tygodniu przyjęto do porodu 41, a urodziło się nowych 

obywateli 35. Jest to większa liczba tygodniowa jak średnia w miesiącu. 
Na oddział ginekologiczny przyjęte zostały 52 osoby. Prezes powiedział, że 

współczynnika zatrudnienia na razie nie bierze pod uwagę, bo być może 
trzeba będzie zwiększać zatrudnienie z tego powodu. Odbyło się kilka 

rozmów z lekarzami i pielęgniarkami likwidowanego oddziału  
w Skwierzynie. Efektem jest to, że na 99,9% lekarze przejdą z tego 
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oddziału do Międzyrzecza. Prezes powiedział, że odbył również rozmowy  

z bankami. Ustalono, że do końca lipca przedstawiony zostanie 
harmonogram zbilansowania szpitala. Bank będzie potrzebował sześć 

tygodni na podjęcie decyzji o przyznaniu kredytu na zbilansowanie. 

Kierunki są dwa. Jeden to zbilansowanie, co stanowiłoby podstawę na 
uzyskanie kredytu na odcięcie długu. Później należy nie dopuścić już do 

tego by zadłużenie w ogóle się pojawiło. W tym kierunku idą wszystkie 
działania. Oczywiście, tych prac jest znacznie więcej, ponieważ każdemu 

dłużnikowi trzeba podać termin oddłużenia. Ze wszystkimi na razie udaje 
się dojść do porozumienia. Jeśli chodzi o badania, takie jak tomograf, 

endoskopia, usg są to procedury bez limitu. Prezes powiedział, że chce 
spotkać się z lekarzami rodzinnymi, żeby kierowali do szpitala 

międzyrzeckiego. Mankamentem jest długość oczekiwania na odczyt ale 
jest to poprawiane. Przekazał informację do mieszkańców powiatu 

międzyrzeckiego, że szpital robi wszystkie badania, a każdy pacjent mimo, 
że otrzyma od lekarza ukierunkowanie gdzie ma się zgłosić i tak będzie 

sam wybierał. 
 

Ad 23.  

 
W sprawach organizacyjnych i korespondencji do Rady Powiatu 

Przewodniczący Rady poinformował, że następna sesja planowana jest  
w sierpniu. 

 
Starosta w imieniu własnym oraz całego Zarządu podziękowała za 

udzielenie absolutorium. Jest to ukoronowanie prac nie tylko Zarządu 
Powiatu ale również radnych, pracowników Starostwa, podległych 

jednostek, spółek i innych instytucji. Ze swojej strony zagwarantowała 
merytoryczną i bardzo dobrą współpracę. 

 
Radny Tomasz Jarmoliński zapytał, czy znany jest już termin 

sierpniowej sesji. 
 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że następna sesja zaplanowana jest 

wstępnie na 28 sierpnia. 
 

Posiedzenie sesji zakończono o godz.1340. 
 

 
 Protokołowali:     Przewodniczący Rady Powiatu 

 
        Tadeusz Jasionek 

 
 


